



15 يناير 2023م

النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.

يسر إدارة شركة مطاحن صلالة (ش.م.ع.ع) أن ترفق لكم النتائج المالية الأولية غير المدققة عن السنة المنتهية

في 31 ديسمبر 2022م:-

النسبة	التغير	2021	2022	الشركة الأم
%	ريال عماني	ريال عماني	ريال عماني	
25.55	15,364,115	60,144,687	75,650,802	إجمالي المبيعات
25.49	(14,975,724)	(58,745,372)	(73,876,077)	المصروفات الكلية
27.76	388,391	1,399,315	1,774,725	صافي الربح/ الخسارة بعد الضريبة

النسبة	التغير	2021	2022	المجموعة
%	ريال عماني	ريال عماني	ريال عماني	
25.55	15,364,115	60,144,687	75,650,802	إجمالي المبيعات
25.49	(14,975,724)	(58,745,372)	(73,876,077)	المصروفات الكلية
27.76	388,391	1,399,315	1,774,725	صافي الربح/ الخسارة بعد الضريبة

ملاحظة :-

1. النتائج المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022 كما هو مبين أعلاه هي أرقام أولية غير مدققة وتخضع لمراجعة لجنة التدقيق وموافقة مجلس الإدارة.
2. وفقا لخطاب حكومة سلطنة عمان يتم احتساب وتوفير دعم للقمح والأعلاف الحيوانية على المبيعات المحلية. لم يتم إستلام الدعم بعد.

رافي تريبثاني

الرئيس المالي



Handwritten signature of Rafee Tribhany.

15th January 2023

After Compliments,

Sub: Initial un-audited financial results for the year ended 31st December 2022.

The Management of SALALAH Mills CO (S.A.O.G) is pleased to announce the Group and Parent Company initial un-audited results for the year ended 31st December 2022 as below:-

GROUP FINANCIAL RESULTS FOR THE YEAR ENDED 31 ST DECEMBER 2022				
	2022	2021	Difference	Rate %
	OMR	OMR	OMR	%
Sales	75,650,802	60,144,687	15,364,115	25.55
Cost of Sales and Operating expenses	(73,876,077)	(58,745,372)	(14,975,724)	25.49
Net profit after tax	1,774,725	1,399,315	388,391	27.76

PARENT COMPANAY FINANCIAL RESULTS FOR THE YEAR ENDED 31 ST DECEMBER 2022				
	2022	2021	Difference	Rate %
	OMR	OMR	OMR	%
Sales	75,650,802	60,144,687	15,364,115	25.55
Cost of Sales and Operating expenses	(73,876,077)	(58,745,372)	(14,975,724)	25.49
Net profit after tax	1,774,725	1,399,315	388,391	27.76

Notes:

1. The financial results for year ended 31st December 2022 as tabulated above is initial unaudited numbers and are subject to review by the Audit Committee and approval by the Board of Directors.
2. According to the letter of Government of Oman a subsidy on wheat and animal feed on domestic sales is calculated and provided for. This subsidy is not yet received.

Ravi C Tripathi
Chief Financial Officer

